
Farm Information

Hamavathi Estate, established in year 1940 by Mr R P Mathias, is a renowned co􀆯ee

plantation named after the Hamavathi River, which originates nearby. This estate, 

spanning 60.73 hectares, is celebrated for its ideal conditions for cultivating Arabica 

co􀆯ee, thanks to its optimal soil and climate. The coffee is grown under the shade of 

indigenous forest trees and shrubs, with the landscape featuring picturesque hills 

and gorges, creating a perfect environment for coffee production. Currently, the 

estate is managed by Mrs. Anita Mathias, a third-generation planter, along with her 

two daughters.
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Coffees

Country:		  lndia

Region:		  Niduvale, Chikmagalur, Karnataka, INDIA.

Farm:		  Hemavathi Estate

Harvest Period:	 December to March

Altitude: 		  1.048 masl.

Chocolate CaramelNuts

INDIA
Hemavathi Estate

Variety:	 SLN 795, Chandragiri

Processing:	 Washed 

Grade: 	 Plantation B

Bright SmoothRound



Farm Information

Die Kaffeeplantage Hamavathi Estate wurde 1940 von Herrn R. P. Mathias gegründet 

und ist nach dem in der Nähe entspringenden Fluss Hamavathi benannt. Die 60,73 

Hektar große Plantage ist für ihre idealen Bedingungen für den Anbau von Arabi-

ca-Kaffee bekannt, die sie ihrem optimalen Boden und Klima verdankt. Der Kaffee 

wird im Schatten einheimischer Waldbäume und Sträucher angebaut, wobei die Land-

schaft mit ihren malerischen Hügeln und Schluchten eine perfekte Umgebung für 

die Kaffeeproduktion bietet. Derzeit wird das Anwesen von Frau Anita Mathias, einer 

Pflanzerin in dritter Generation, zusammen mit ihren beiden Töchtern verwaltet.
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Kaffee

Land:		  lndien

Region:		  Niduvale, Chikmagalur, Karnataka, INDIA.

Farm:		  Hemavathi Estate

Ernteperiode:	 	 Dezember bis März

Anbauhöhe: 		  1.048 masl.

Schokolade KaramellNüsse

INDIEN
Hemavathi Estate

Varietäten:	 SLN 795, Chandragiri

Aufbereitung:	Washed 

Grade: 	 Plantation B

Abgerundet WeichHell


